

《单词百科:wainscoting是什么意思?wainscoting怎么发音?wainscoting的解释和用法》

英语单词wainscoting是什么意思?wainscoting怎么读?wainscoting怎么发音?简答网为您整理了wainscoting的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



wainscoting怎么读

wainscoting的读音: ['weɪnskɒtɪŋ]

wainscoting的意思

- 1、n. 壁板料，壁板；
- 2、v. 用护墙板装饰(wainscot的现在分词)；

wainscoting的近义词

- 1、wainscot n. (尤指装有护壁板的) 墙壁下段;
- 2、wainscotting v. 用护墙板装饰(wainscot的现在分词);

wainscotting的双语例句

- 1、I saw him stick his beastly nose out of the wainscotting.

它把鼻子从墙板那边伸出来啦。

- 2、To line or panel (a room or wall) with wainscotting. Construction Technology of Using Protective Steel Plate as Concrete Support Framework

饰以护墙板给 (房间或墙上) 装护墙板防护钢板作混凝土支护模板施工技术

- 3、Smokey-grey painted walls and contrasting crisp white wainscotting and window moulding give modern edge to this traditional foyer space.

烟灰色的墙壁，雪白的护墙板和窗框，强烈的对比让这个门厅看上去很是时尚。

- 4、' Here's where that brute stuck his nose out, 'she said, kicking the wainscotting immediately below the picture.'

那鬼东西就从这儿伸出鼻子来，她把画片下面的板壁踢了一脚。

- 5、The passage down which he led them was softly carpeted, with cream-papered walls and white wainscotting, all exquisitely clean.

他带他们走过一条过道，地上铺着柔软的地毯，墙上糊着奶油色的墙纸，嵌壁漆成白色，一切都是一尘不染，十分清洁。

- 6、The old wainscotting was garlanded with foliage and flowers; the musicians were seated on the sofa on which they had laid Marius down.

那些老式的木器上都有着花和叶的装饰，琴师们坐在过去放置马吕斯的长椅上。

- 7、One can see its faint outline, its beautiful stonework side walk, and even the bridge and running water in front of it, which has blended with the brick wainscotting in the room.

你能隐约的看见它的轮廓、它美丽的石雕工艺边行道、和甚至在它前面的流水和小桥，与屋子里的砖墙混成一体。

以上是简答网为您整理的wainscoting怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于wainscoting的用法、wainscoting的释义、wainscoting的相关详情请点击：
：<https://dict.jiandongshicai.cn/wainscoting>

